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Zápis z 2. schůze Výkonného výboru RC Autoklubu České republiky  dne 15.4.2009 
   
 
Dne 15.4.2009 Praha – restaurace Mondeo 
 
Přítomni: Pavel Kryll, Václav Strupek, Zdeněk Kapička, Radek Třešňák, Vladimír Šulc 
 
Omluveni: Petr Uhýrek, František Fráňa, Drahoslav Hejtmánek 
 
Program byl schválen v tomto znění:  
 

1. žádost licence rozhodčí „A“ p.R. Nachmüller 
2. příspěvek Poštovní spořitelna 
3. návštěva – host Ing. Radovan Bryx 
4. internetové stránky - aktualizace 
5. evidence členů – přesuny mezi kluby 
6. Diskuse 

 
1.Předseda klubu RC buggy klub Most, pan Karel Skokan podal žádost o rozhodčí licenci „A“ pro člena 
svého klubu pana Romana Nachmüllera. Vzhledem k tomu, že pan Nachmüller je držitelem několika licencí 
„B“ a k jeho rozhodcování v uplynulém období neobdržel Výkonný výbor RCAČR žádné připomínky byla 
žádost o licencí rozhodčí A“. Jednoznačně schválena 
2. Avizované jednání s Poštovní spořitelnou nedopadlo dobře pro RC Autoklub. Dle vyjádření Poštovní 
spořitelny plán závodů RCAČR nezapadá do byznys plánu Poštovní spořitelny. Dle dohody zůstane stav 
prozatím tak jak je, bude tedy Poštovní spořitelnou hrazeno reklamní „klikací“ logo. 
3. V období před schůzí Výkonného výboru RCAČR podal prostřednictvím e-mailu žádost o návštěvu 
schůze zástupce internetového serveru Team airspeed Ing. Radovan Bryx. Bohužel, ve stanovený čas se na 
schůzi Výkonného výboru bez omluvy nedostavil. 
4. Prezident RCAČR, pan Pavel Kryll důrazně apeloval na předsedy sekcí ohledně včasného zasílání 
upoutávek, výsledků a změn na stránky RC autoklubu. RCAČR totiž zahájil spolupráci se serverem Akce 
sport.cz kde je uveden kompletně celý seriál všech závodů MČR. Je proto nesmírně důležité, aby všichni 
zájemci o náš společný koníček měli správné informace ve správný čas. Jednohlasně schváleno 
5. Prezident RCAČR, pan Pavel Kryll požádal předsedy sekcí o kontrolu při přihlašování a registrování 
nových jezdců v nové sezóně. Zároveň je třeba, aby tuto problematiku sledovali i předsedové klubů a 
nedocházelo tak k samovolnému přehlašování jezdců mezi kluby, někdy bohužel skoro bez jejich vědomí. 
Jednohlasně schváleno 
6. V diskusi předsedové sekcí zhodnotili přípravu svých sekcí do nové sezóny.  Po schůzi byl v internetové 
diskusi registrován do struktury nový klub pocházející z Hradce Králové, Hušek RaCing o.s. Jednohlasně 
schváleno 
 
Příští schůze Výkonného výboru se bude konat na přelomu června a července 2009 v restauraci Mondeo. 
Přesný termín bude upřesněn. 
 
Zapsal: Pavel Kryll 
 
Zpracováno v Praze dne 22.4.2009 
 


